
Folkhälsorådet.  

Närvarande 23/1 kl.13-15 

Jasmine Karlsson (M), Anders Gustavsson (KD), Micael Edvardsson (C), Helge Viklund 

(S) , Muwafak Hamami (HEL), Tea Barbic (SD), Hanna Albertsson (M)  

Vi började mötet med att alla närvarande ledarmöter fick ge en kort presentation av 

sig själva. Lite kort information om att vi fortfarande inte har någon 

folkhälsosamordnare i kommunen men att det nu har legat ute en tillsvidare tjänst 

med sista ansökningsdatumet 23-01-29. Vi håller nu tummarna att någon tillträder så 

snart som möjligt för att vi ska kunna få till ett bra fungerande folkhälsoarbete i 

kommunen.  

 

Vi diskuterade lite överlag kring folkhälsan i Eda kommun. Vi kom in på olika 

folkhälsoproblem bl.a att Eda kommun har flest 3-åringar med hål i tänderna samt 

hur vi når ut med aktiviteter till de som verkligen behöver det. Vi tittade lite på 

sammanställningen av folkhälsan i Eda 2022 där det bland annat beskrivs att andelen 

dagligrökare är större i Eda än i länet både bland män och kvinnor. Behörighet till 

gymnasiet är tydligt lägre för pojkar i Eda jämfört med snittet för Värmland och riket 

samt att andelen med låga inkomster är högre i Eda än i länet och riket. Vi pratade 

också om att vi lyckats bra med suicidprevention. I en rapport från Suicidzero 2022 

blev Eda kommun rankad som bästa kommun i Värmland på att förebygga suicid.  

 

Vi pratade även kring vikten av samverkan mellan olika instanser, aktörer etc.  

Vi diskuterade även förebyggande faktorer som föreningar, aktiviteter, träffpunkter, 

SMARTIS, fritidsbanken, fritidsgårdar, ideellt arbete etc. Men också riskfaktorer i form 

av ensamhet, psykisk ohälsa, låginkomsttagare, missbruk, utanförskap bl.a. 

 

 

Nytt möte för arbetsgruppen (ordinarie ledarmöter) 7/2 kl.15.30-17.00 

Nytt datum för Folkhälsorådet 20/2 kl.13-15 

 


